
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 3. 4. 2024 v 18,00 hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Jan Šmíd, Petr Novotný, Hana Novotná, Martin Drška, Tomáš 
Sychra
Omluvena: Magda Kolouchová Hrozová
Občané: 2 občané

PROGRAM:  1) Zahájení – schválení programu
                       2) Dotazy a připomínky občanů
                       3) Kontrola úkolů
                       4) Stav plynofikace
                       5) Využití budovy bývalé prodejny
                       6) Akce (pálení čarodějnic, stavění máje, zájezd Kladruby n.L.,    
                           dětský den+kácení máje)
                       7) Podněty a připomínky členů OV
                       8) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila schůzi. Připomínky k programu schůze nebyly 
vzneseny, program byl schválen.

2)
Přítomni občané se dotazovali na: 
-  stav plynofikace obce – viz. bod 4)
-  zajištění ořezu tújí u hřiště – max. výše cca 2 m - zajistí Jakubcová 
-  možnost umístění lavičky v ulici ke „škole“

3)
Stížnost na stání aut – projednáno s vedením firmy – úkol splněn
Dotaz na dopravní obslužnost - (nenavazující spoje Vratíkov –Boskovice- Blansko, Vratíkov
– Prostějov). Byl zaslán požadavek na KORDIS s odpovědí:  Systém IDS JMK je založen na
návaznostech, ale matematicky nikdy nejde zařídit, aby vše čekalo či navazovalo na vše.
Hlavně ve velkých uzlech jako jsou např. Boskovice.  Budeme tento požadavek do budoucna
evidovat.  Pokud by se však nějaké  možné  a  rozumné  řešení v budoucnu  našlo, rádi  ho
zavedeme a Vaší žádosti vyhovíme. 
Oprava plotu na hřišti – úkol trvá
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol trvá (M.Drška)
Oprava chodníků + výměna obrubníků a doplnění obrubníků – úkol trvá (P. Jakubcová). Z 
důvodu plánované plynofikace obce nebyla oprava zařazena do oprav r.2024.
 Umístění nových hracích prvků do svahu na dětském hřišti – jednání s p. Siverou dne 
14.3., domluveno zaměření prvků přísl. firmou. 



4)
Ohledně plynofikace proběhne jednání s panem Ing. Loubalem a panem Ing. Veselým (M.i.s.
Protivanov) ve čtvrtek 4.4.2024 na MěÚ Boskovice. Poté bude členům OV Vratíkov sděleno 
více. Příp. se svolá veřejná schůze.

5)
Budova bývalé prodejny, která je ve vlastnictví města Boskovice, je stále bez využití a zájem
o pronájem  budovy  a  obnovení  prodeje  není  žádný.  Budova  je  nevyužita  a  její  stav  je
zanedbaný. OV Vratíkov navrhuje vytvořit v budově komunitní centrum s knihovnou, která
je  v současné  době  v nevyhovujících  prostorech.  Budova  je  ideální  pro  tento  záměr
z důvodu  téměř  bezbariérového  přístupu,  který  bude  vyhovovat  zejména  seniorům
navštěvujících knihovnu a pořádané akce (Čaje o páté, MDŽ, Den matek,…).
S  ohledem  na  množství  cyklistů  a  turistů  navštěvujících  či  projíždějících  naší  obcí,
bude zajištěno  před  budovou  posezení k  příp.  odpočinku  a  dle  domluvy  s  panem
Grulichem,  bude  přistaven  automat  s  možností  zakoupení  nápojů  a  pochutin.  Ohledně
výrobků  běžné  potřeby  bude  ještě  jednáno  (  dle  poptávky  občanů).  Automat  bude
provozovat pan Grulich, žádáme ze strany města o maximální vstřícnost, nejedná se jen o
občany Vratíkova, ale také o jakousi základní službu pro kolemjdoucí.

Jelikož  není  zatím znám stav  střechy na  budově,  do budoucna (v  rámci  oprav)  by  bylo
možné vytvořit startovací byt pro mladé. Jedná se však o dlouhodobý záměr.

HLASOVÁNÍ:  PRO  –  6,  PROTI  –  0  –  SCHVÁLEN  ZÁMĚR  KOMUNITNÍHO  CENTRA  S
KNIHOVNOU

6)
Akce pro veřejnost proběhnou ve spolupráci OV, knihovny, SDH a MS Horka

6.4. – Ukliďme Česko 
30.4. –Stavění máje, čarodějnický pochod, pálení čarodějnic na hřišti
10. 5. – oslava svátku matek
25. 5. – Zájezd - Kladruby n.L. – prohlídka stájí, zámku, rozhledny. Od 13 h program ke
Dni starokladrubského koně. Bude zaslána objednávka na autobus. dopravu.
1.6. – Dětský den, kácení máje 

7)

- PD na chodník směr Okrouhlá – projekt je zadán (okolí dle PD zeleň Vratíkov)
- ostrůvek, přechod pro chodce, dělící čáry – výsledek jednání není znám, čáry se obnoví
– jarní ořez zeleně – zlatice + túje – zajistí Jakubcová
- osvětlení přístřešku na hřišti a skladových prostor – zajistí Novotný



- závada na sekačce na trávu – pořízení nové sekačky - zajistí Sychra (oprava stávající by byla
příliš nákladná).

HLASOVÁNÍ:  PRO – 6, PROTI – 0 – SCHVÁLENO ZAKOUPENÍ SEKAČKY

- velkoobjemový kontejner bude přistaven 10.- 12. 5.2024
- čištění komunikací proběhne 13. 5.
- další schůze OV proběhne 5.6.

8)
H. Novotná zhodnotila kurz pro seniory Digitální odysea.
P. Jakubcová zhodnotila akci Velikonoční výstava.

Závěr:  OV žádá město o podporu a vstřícnost při realizaci KOMUNITNÍHO CENTRA 
S KNIHOVNOU V OBCI VRATÍKOV
             OV souhlasí s pořízením nové sekačky na trávu
            

Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


